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Óvodaépítés 
BALÁSTYA. A 21. századi köve-
telményeknek megfelelő, ener-
giatakarékos óvoda-, illetve böl-
csődeépületté alakítja a Mun-
kácsy Mihály ÁMK székhelyével 
határos telken található épületet 
az önkormányzat. Az átalakítás-
sal a község óvodásai egy he-
lyen, korszerű épületben nevel-
kedhetnek. A beruházáshoz 81,5 
millió forintot nyert az önkor-
mányzat a Dél-alföldi Operatív 
Program pályázatán. 

Színházlátogatás 
DESZK. Színházlátogatást 
szervez november 8-án, va-
sárnap a Deszki Falunkért 
Egyesület a Mórahalmi Nép-
színház előadására. Jelentkez-
ni a faluházban lehet. 

Leteszik az alapkövet 
SÁNDORFALVA. Európai szín-
vonalú, korszerű buszpályaud-
var építése Sándorfalva váro-
sában címmel nyert pályázati 
támogatást a város önkormány-
zata. A beruházás alapkövét 
Kakas Béla polgármester helye-
zi el ünnepélyes keretek között 
ma 11.30-kor a Május 1. téren. 

Korszerűbb iskola 
SZÉKKUTAS. Javában zajlik a 
székkutasi általános iskola fel-
újítása: a homlokzat hőszigete-
lésével, a nyílászárók cseréjével 
már végeztek a szakemberek. 
Az új épület várhatóan a jövő 
héten kerül tető alá, ebben tan-
termet, ebédlőt, ételkiosztót és 
informatikai termet alakítanak 
ki. A szükséges belső munkákat 
a tanév végeztével, a nyári szü-
netben végzik majd el. 

Ingyen tüzelő 

H Ó D M E Z Ő V Á S Á R H E L Y . Teg-
nap reggel a vagyonkezelő zrt. 
Vámház utcai telepén kezdte 
meg a város az ingyen tüzelő-
fa osztását azok számára, 
akiknek családjában az egy fő-
re eső jövedelme nem haladja 
meg a 42 ezer forintot. Ezen a 
napon a külterületen élőket, a 
következő napokban pedig a 
különböző városrészek rászo-
rultjait várják a tüzelőért. Az 
érintettek írásbeli értesítést 
kaptak, mikor mehetnek a fá-
ért maguk, vagy küldhetik ér-
te meghatalmazottjukat. A vá-
ros az idén 3-400 családnak 
5-5 mázsa tűzifát tud biztosí-
tani. Az érintettek november 
30-áig nyújthatják be kérel-
müket a polgármesteri hivatal 
népjóléti csoportjánál. 

Átlátható közbeszerzés, 
vetélkedő, koszorúzás 
SZEGED. Átláthatóbb közbe-
szerzés címmel szervez szemi-
náriumot és tréninget a Trans-
parency International Magyar-
ország és a Dél-alföldi Regio-
nális Fejlesztési Tanács ma 10 
órától a Csongrád Megyei Ke-
reskedelmi és Iparkamarában. 
- Az 56-os forradalom és sza-
badságharc leverésének 53. 
évfordulója alkalmából Ma-
gyar Anna, a Csongrád Megyei 
Önkormányzat közgyűlésének 
elnöke tegnap megkoszorúzta 
Nagy Imre szobrát a szegedi 
megyeháza előtt. 

ÁTALAKÍTJÁK AZ ÉTTEREMBŐL DISZKÓVÁ LETT ÉPÜLETET - JÖVŐ NYÁRRA HOTEL NYÍLIK BENNE 

9 DJ búcsúztatja a Tisza Gyöngyét 

Ilyen most, és ilyen lesz - várhatóan jövő nyárra - a Tisza Gyöngye. Az eredeti épületből csak a váz marad meg. FOTÓ: KARNOK CSABA. LÁTVÁNYTERV 

A G y ö n g y e étteremnek épült, 
d i s z k ó k é n t vált híressé, j ö v ő 
nyárra szálloda lehet. Szomba-
ton 9 DJ búcsúztatja a diszkót. 
O l y a n o k , akik korábban rend-
szeresen tartottak ott bulikat. 

S Z E G E D 
GONDA ZSUZSANNA 

Szállodává alakítják a Tisza 
Gyöngyét, az egykor legendás 
diszkót szombaton kilenc DJ 
búcsúztatja. Este 9 órától két 
teremben váltják egymást a 
lemezlovasok: Iglódi, Bene 
Gábor, Csanádi, Raten, Sajtos, 

illetve Wendlo, Pet, Harmath 
és Edgár. 

A Gyöngye 1975-ben nyitott 
meg. Eredetileg étteremnek 
épült, de a nyolcvanas évek 
elején már diszkóként műkö-
dött. Az akkor modern hang-
és fénytechnika a térség leg-
menőbb szórakozóhelyévé 
tette. A 90-es évek elején a 
Sing-Sing lenyomta, de a 
Gyöngye hamarosan újra fel-
támadt, ekkor az egyik DJ, Saj-
tos Szűcs László bérelte ki, 
majd vette meg, és üzemeltet-
te 2000-ig. 

- Az álmom, a reményem, 

az életem és az otthonom volt 
- mondta a diszkóról Sajtos. A 
szombaton szintén fellépő DJ 
Edgár pedig így emlékezett 
vissza: „A 90-es évek közepé-

99 Este 9 órától két teremben 
váltják egymást a lemezlovasok: 
Iglódi, Bene Gábor, Csanádi, 
Raten, Sajtos, illetve Wendlo, Pet, 
Harmath és Edgár. 
re a Gyöngye megérkezett a 
csúcsra. Akkoriban a 10 órás 
diszkó kezdetén nem volt rit-
ka, hogy a Belvárosi híd lábá-

ig állt a sor, miközben már 
moccanni sem lehetet a sza-
badtéri táncterén. Annyira 
szerette a közönség a szabad-
téri Gyöngyét, hogy október 

vége körül 
még a fagy-
pont közeli 
hidegben is 
táncoltak a 
vendégek zá-
rásig." Disz-
kósztárok is 

felléptek a szórakozóhelyen, 
például a Hip-Hop Boys, az 
Ámokfutók, az FLM, Zoltán 
Erika, a Brooklyn Bounce. 

Körülbelül két éve volt 
utoljára diszkó a Partfürdő 
melletti szórakozóhelyen, de 
bulikat, koncerteket időnként 
rendeztek benne. 

A tulajdonos Kozák Pál el-
mondta: az eredeti épületből 
csak a váz marad meg. A há-
romcsillagos, 49 szobás szálló 
- a tervek szerint - jövő nyá-
ron nyitna meg. Kozák - töb-
bek között - a Napfényfürdő 
közönségének érdeklődésére 
számít. A beruházás uniós tá-
mogatásból és hitelből való-
sul meg, a munka egy hóna-
pon belül elkezdődhet. 
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MAGÁNÉLETI OKOKBÓL LEMONDOTT AZ ALPOLGÁRMESTERSÉGRŐL VARGA ZOLTÁN 246 millió 
a Varga 
Tamás-
iskolára 
HÓDMEZŐVÁSÁRHELY. A tervek 
szerint még az idén megkezdő-
dik a vásárhelyi Varga Tamás 
Általános Iskola felújítása, bő-
vítése, amellyel a kivitelezőnek 
2010 augusztusáig végeznie 
kell - mondta tegnapi sajtótá-
jékoztatóján Lázár János pol-
gármester. A beruházásra az 
önkormányzat 217 millió forin-
tot nyert, ehhez közel 29 milli-
ós önrészt biztosítanak, vagyis 
a teljes büdzsé mintegy 246 
millió forint. Kiderült: a város-
ban induló felújítási program 
első állomása nem véletlenül 
lett a Varga Tamás Általános 
Iskola - falai között kiemelke-
dő szakmai munka folyik, és 
kulcsszerepet játszik az integ-
rációs folyamatban. Az intéz-
ményt teljesen akadálymente-
sítik, kicserélik a fűtőtesteket, 

,,A Varga Tamás 
Általános Iskola 
kulcsszerepet játszik 
az integrációs 
folyamatban." 

megújul a padlóburkolat, fel-
újítják az udvart, két-két tan-
termet és csoportszobát alakí-
tanak ki, bővül és korszerűsö-
dik a könyvtár és az ebédlő 
(előbbi a szolgálati lakás, utób-
bi egy tanterem felszámolásá-
val), és egy kémiai szaktanter-
met is kialakítanak - sorolta a 
tennivalókat Tóthné Kecskemé-
ti Katalin iskolaigazgató, az ok-
tatási bizottság vezetője. 

Csökkent a távhődíj Makón 
8 , 4 százalékkal csökkent a fű-
tési és használati meleg v í z dí-
ja M a k ó n . Magánéleti okokra 
h i v a t k o z v a lemondott tisztsé-
géről Varga Zoltán alpolgár-
mester, és értékelte eddigi 
munkáját az új fürdővezető a 
tegnapi makói testületi ülésen. 

M A K Ó 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

- Attól, hogy a távhőszolgál-
tatást végző cég jelentős ősz-
szeggel tartozik a gázszolgál-
tatónak, még nem maradnak 
fűtés nélküli a makóiak -
mondta Búzás Péter polgár-

mester a tegnapi testületi ülé-
sen. A múlt héten megírtuk, 
hogy az Égáz-Dégáz kilátásba 
helyezte a gázcsapok elzárá-
sát, ha a Makó-Therm tovább 
növeli eddigi tartozását. A 
távhőszolgáltatással kapcso-
latban a képviselők arról is 
döntöttek, hogy november el-
sejétől a fűtési és használati 
meleg víz alapdíja 4,9 száza-
lékkal emelkedik, a hődíj vi-
szont 16,2 százalékkal csök-
ken, így átlagosan 8,4 száza-
lékkal kell kevesebbet fizetni 
a távfűtésért. 

Varga Zoltán az ülésen je-
lentette be: lemond az alpol-

gármesterségről. Konkrétu-
mokat nem volt hajlandó el-
árulni, csak annyit, hogy a 
magánéletében történt válto-
zások miatt határozott így. Az 
önkormányzati képviselői 
posztot azonban megtartja. 

Kovacsics Imre, a SPA Hun-
gary Holding vezérigazgatója 
értékelte azt a rövid időt, 
amely óta cége irányítja a ma-
kói fürdőt. Úgy véli, hogy ki-
sebb átalakításoknak köszön-
hetően az önkormányzatnak 
éves szinten 60-70 millió fo-
rinttal kevesebb támogatást 
kell a fürdőnek biztosítania. 

Arról már lapunkban is 

beszámoltunk, hogy Brüsz-
szeltől megkapta az 11,5 mil-
liárd forintos támogatást Ma-
kó és térsége a szennyvízbe-
ruházás finanszírozására. 
Ennek kapcsán az ülésen 
közmeghallgatással egybekö-
tött fórumot tartottak, ame-
lyen részt vettek az érintett 
települések polgármesterei 
is . Itt hangzott el, hogy több 
mint 11 ezer előtakarékossági 
szerződést kötöttek a lako-
sokkal, és a közös számlán a 
befizetésekkel, az állami tá-
mogatással és a kamatokkal 
együtt közel 1,7 milliárd fo-
rint gyűlt össze. 

Két baleset, 
három sérült 

Apró darabokra törtek a szegedi Szabadkai út elején található buszmegálló üvegtáblái. A szilánkok 
nemcsak a járdát borítják be, de jutott belőlük az útra is. Gondolhatnánk, hogy valaki kipróbálta, át tud-e 
menni az üvegen - ám kísérlete kudarcba fulladt. Persze inkább azt történhetett, hogy egy vagy több vandál 
így fitogtatta az erejét, amiért fekete pont jár. fotó : segesvári csaba 

MÁRTÉLY, H Ó D M E Z Ő V Á S Á R H E L Y . 
Három ember megsérült két 
balesetben tegnap kora este 
Csongrád megyében. Mártély 
mellett egy személyautó és egy 
traktor ütközött össze, míg Hód-
mezővásárhely határában, a 
47-es főúton egy elektromos ke-
rékpárral közlekedő nőt ütött el 
egy személyautó. A 4521-es 
úton, Mártélynál történt baleset 
során el a traktor vontatója nem 
volt kivilágítva, amelybe hátul-
ról beleszaladt egy személyau-
tó. Az autó kigyulladt, a benne 
ülő két embert kórházba szállí-
tották. A 47-es főúton történt 
balesetben egy elektromos ke-
rékpárral közlekedő idős asz-
szony sérült meg, mikor át akart 
kelni az úton, és egy személyau-
tó elütötte. Sérülései az elsődle-
ges vizsgálat szerint súlyosak. 


